
7.b RAZRED – TJA – Delo na daljavo  

Sreda, 1.4.2020 

 

Nadaljujemo s časom WILL FUTURE TENSE: Danes se boste spoznali s trdilno in z 

nikalno obliko povedi. 

1. Preberi, razmisli o prebranem (koliko razumeš oz. ne razumeš) in prepiši 

spodnje oblike povedi v zvezek. 

2. Ko boš prebral/a in prepisal/a spodnjo razlago, pa odpri učbenik, stran 81 in reši 

nalogo 4 a. 

 

C. Oblike povedi  

 

TRDILNA OBLIKA: 
 

I will go to the dentist tomorrow.    Jaz bom šel k zobozdravniku…. 

You will write a letter to your friends next week.  Ti boš napisal pismo…. 

He / She will make pizza tomorrow afternoon.  On / Ona bo naredil/a pico…. 

It will rain next Saturday.     Deževalo bo naslednjo soboto. 

We will have a great time at the weekend.   Mi se bomo dobro imeli… 

They will be at home next Friday.    Oni bodo doma naslednji petek. 

 

Natančno si oglej in preberi zgornje povedi. Vidiš, da vsaka trdilna poved vsebuje WILL, 

poleg pa stoji GLAGOL V NEDOLOČNIKU oz. glagol v svoji osnovni obliki. Torej, Will 

future tense – trdilna oblika se tvori: 

OSEBEK (ali os. zaimek) + WILL + GLAGOL (NEDOLOČNIK) 

 

'Dolga' oblika se da tudi skrajšati: 

You will do your homework tomorrow. – You'll do your homework tomorrow. 

He will brush his teeth soon. – He'll brush his teeth soon. 

It will rain on Sunday. – It'll rain on Sunday. 

I will listen to your speech tomorrow. – I'll listen to your speech tomorrow. 

 

Pomembno: 

Uporaba glagola BE (biti) v prihodnjem času: 

I will be at school next June.   Jaz BOM v šoli… 

She will be ill next week.   Ona BO bolna… 

We will be at home until Monday.  Mi BOMO doma… 

 

NIKALNA OBLIKA 
 

Povedi v tem času zanikamo tako, da v poved zapišemo WILL NOT + GLAGOL  

(nedoločnik) oz. to zapišemo na kratek način: WON'T + GLAGOL (nedoločnik): 

WILL NOT = WON'T 



 

I won't go to the cinema tomorrow.  Jaz ne bom šel v kino… 

She won't eat pizza next Friday.  Ona ne bo jedla pice…. 

We won't listen to music on Saturday. Mi ne bomo poslušali glasbe… 

It won't rain tomorrow.   Ne bo deževalo….. 

 


